
V nekaterih projektih, kjer je zraven Vegrad, posredno sodeluje tudi Primorje

"Vegrad je insolventen,"'je
včeraj končno priznala Hilda
Tovšak, glavna direktorica tega
gradbenega podjetja, ki ima že
od februarja blokirane vse
poslovne račune. Vegradove
težave bodo posredno čutili
tudi v Primorju. To namreč
sodeluje? prf]5rojektilt kjer Je
več izvajalcev, med njimi tudi
Vegrad.

VELENJE ► Uprava Vegrada je včeraj
pripravila polletno poročilo o poslo-
vanju, ki izkazuje negativnikapital, kar
pomeni, da je podjetje insolventno
(plačilno nesposobno).

Blokada že od februarja
Ali zdaj to za podjetje pomeni stečaj

ali prisilno poravnavo, prva dama Ve-
grada Hilda Tovšak po poročanju Fi-
nanc ni želela povedati. Razkrila ni niti,
koliko znašajo dolgovi in kdaj bodo de-
lavci - ti so zdaj na kolektivnem dopustu- dobili plače.

Med dobre novice Tovšakova uvršča
dokončanje Celovških dvorov, saj je
tehnični pregled pokazal, da napake
niso takšne, da jih ne bi bilo možno
odpraviti v nekaj dneh. Uporabnega
dovoljenja pa še nimajo.

Primorje: z Vegradom
posredno

V Primorju ne komentirajo zasuka v
Vegradu, pravijo, da ne poznajo vseh
dejstev in okoliščin. A jih dogajanje v
tem podjetju še kako zadeva: z Ve-
gradom sicer ninjajo neposredno
skupnih projektov, vendar pa Primorje
sodeluje v nekaterih projektih, kjer
skupaj dela več izvajalcev, med njimi
tudi Vegrad. "Na teh projektih trenutno
potekajo pogovori, povezani z reševa-
njem nastalih razmer," pravijo v Pri-

morju.

Kraški zidar ni v navezi z
Vegradom

Zanimalo nas je, kako na VegTadovo
insolventnost gledajo drugi gradbe-
niki. "Kraški zidar z Vegradom ni so-
deloval, zato nas njihove težave ne-
posredno ne zadevajo. Če pa bi bili
njihovi podizvajalci, bi nas načeloma
moralo skrbeti. Vse je sicer odvisno od
tega, kako so urejene pogodbene ob-
veznosti," pravi Radoš Upanje, prvi
mož Kraškega zidarja. Kako bo od-
mevala zgodba z Vegradom, je odvisno
tudi od njenega epiloga: če bo uprava
pregnala insolventnost, močnejšihpo-
sledic ne bo, v primeru stečaja pa bi
bilo seveda drugače; navsezadnje bi
delavci ostali brez služb.

Lipanje pravi, da je poslovanje v
gradbeni panogi še vedno težavno:
povpraševanja je manj, banke so pri
posojilih zelo previdne. "Naši prihodki
so bili ob polletju nekoliko manjši kot v
enakem obdobju lani, vendar bomo
zvozili: do konca leta bomo dosegli
lanske prihodke." Zatrdil je še, da tre-

nutno nihče od njihovih delavcev ni
več na čakanju (vzačetkuletajih je bilo
približno 30). Lipanje še meni, da bi
država gradbenikom še najbolj po-
magala tako, da bi se čimprej lotila
velikih infrastrukturnih objektov, de-
nimo železniške infrastrukture.

Dokapitalizacije ne bo
Tovšakova še zagotavlja, da bo v

postopku insolventnosti vse upnjke
enakopravno obravnavala. Uprava bo
pripravila poročilo o ukrepih fi-
nančnega prestrukturiranja skladno z
določili zakona o finančnem poslo-
vanju, postopkih zaradi insolventnosti
in prisilnem prenehanju ter ga poslala
v presojo nadzornikom.

Za Vegrad je pet podjetij že konec
julija predlagalo stečaj. Delničarji pa

so na julijski skupščini sprejeli sklep o
15,5-milijonski dokapitalizaciji. Z nas-
topom insolventnosti je sporazum, po
katerem bi državna PDP in Vegrad
Naložbe dokapitalizirala Vegrad, padel
v vodo. SR.STA



Hilda Tovšak ne razkriva, koliko znašajo Vegradovi dolgovi


